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PROTOKÓŁ NR XLIII/2013 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 22 listopada 2013 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 22 

listopada 2013 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 13
10

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek 

3. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

4. Przedstawiciel Placówki Terenowej KRUS  

w Grójcu        p. Tomasz Wawrzyniak 

5. Kierownik Referatu Finansowego    p. Teodozja Grudzień 

6. Pełnomocnik Burmistrza Miasta i Gminy  

ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  p. Dorota Gala 

7. Podinspektor w Referacie  

Oświaty Kultury Zdrowia, Sportu i Rekreacji  p. Łukasz Klatka 

8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

9. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 

ustawowym terminie proponowany porządek obrad, zapytał czy są wnioski lub 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Wniosków i uwag nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad w 

następującym brzmieniu:  

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2013-2018. 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2014 rok. 

d) obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 

2014 rok. 

e) ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2014 rok. 

f) zwolnień w podatku od nieruchomości na 2014 rok. 

g) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2014 

rok. 

h) zwolnień w podatku od środków transportowych na 2014 rok. 

i) opłaty od posiadania psów. 

j) zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

k) przyjęcia ,,Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2014”. 

l) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2014 rok 

ł) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowe 

Miasto nad Pilicą na 2014 rok. 

m) uchylenia uchwały Nr XXXIII/202/2013 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą z dnia 15 marca 2013 roku w sprawie przejęcia obowiązków odbioru 

odpadów komunalnych od właścicieli na terenie Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

PKT 2 

        Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu sesji. Uwag i zastrzeżeń nie 

zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W głosowaniu 

za 13 radnych na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Teresa Dudek 

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym w dniu 21 listopada 2013 roku 

odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej z Komisją Gospodarczo – 

Budżetową, na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z proponowanymi stawkami podatków na 2014 rok i 

wyrażenie opinii w powyższej sprawie. 
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2. Zapoznanie się z wnioskiem Zakładu Usług Komunalnych o zatwierdzenie 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą na okres od dnia 1 stycznia 

2014 r. do 31 grudnia 2014 r. 

3. Zapoznanie się z projektem uchwały budżetowej na 2014 rok. 

4. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych p. Zdzisław Misztal poinformował, że 

zgodnie z obowiązującymi przepisami Zakład przedstawił wniosek o 

zatwierdzeniu taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. Pan Dyrektor poinformował, że taryfa ustala stawki 

opłat na poziomie niezbędnych przychodów. Stawki opłat za 1 m
3
 dostarczonej 

wody pozostają bez zmian. Opłata abonamentowa w pełni pokrywa koszty 

obsługi klienta m. in. koszty legalizacji, wymiany, utrzymania i odczytów 

wodomierzy. Powodem wzrostu taryfy za odprowadzanie i unieszkodliwianie 

ścieków jest wzrost kosztów o charakterze inflacyjnym m. in. energii, 

materiałów i usług, a przede wszystkim awaryjnością kolektorów sanitarnych 

wynikających z niedrożności spowodowanej niewłaściwym eksploatowaniem 

przez wytwarzających ścieki. Wzrost cen ma motywować do racjonalnego 

użytkowania wody i ograniczenia produkcji ścieków. Przedłożona taryfa spełnia 

wszystkie warunki wynikające z obowiązujących przepisów prawa. Po 

przeanalizowaniu propozycji członkowie Komisji w głosowaniu za przyjęciem 

proponowanych stawek 7 radnych na stan obecnych na sali 7 radnych, przeciw 

0, wstrzymało się 0.  

 

Pracownik U. M. i G. p. Teodozja Grudzień zapoznała członków Komisji z 

następującymi projektami uchwał w sprawie: 

- obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2014 rok. 

- obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 2014 

rok. 

- ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2014 rok. 

- zwolnień w podatku od nieruchomości na 2014 rok. 

- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2014 rok. 

- zwolnień w podatku od środków transportowych na 2014 rok. 

- opłaty od posiadania psów. 

Członkowie Komisji propozycje stawek zaopiniowali pozytywnie, w 

głosowaniu za 8 radnych na stan obecnych na sali 8, przeciw 0, wstrzymało się 

0. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała członków Komisji z 

następującymi projektami uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2013 rok. Poinformowała, że planowane dochody 

budżetu gminy zwiększa się o kwotę 29 305,00 zł. Planowane wydatki budżetu 
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gminy na 2013 rok zmniejsza się o kwotę 223 242,00 zł. Ustala się dochody 

budżetu w łącznej kwocie 23 117 789,85 zł. Zmianie ulega Tabela Nr 1 do 

uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Ustala 

się wydatki budżetu gminy w łącznej kwocie 24 277 789,85 zł. Zmianie ulega 

Tabela Nr 2 do uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej 

uchwały. Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2013 rok ,,Plan 

wydatków na zadania inwestycyjne w 2013 roku”. Aktualne brzmienie 

przedstawia załącznik Nr 3 do niniejszej uchwały. W wyniku wprowadzonych 

zmian uchwały budżetowej ustala się deficyt w wysokości 1 160 000 zł.  

 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2013-2018. Pani Skarbnik poinformowała, że w załączniku Nr 1 niniejszego 

projektu wprowadza się zmiany polegające na dostosowaniu prognozy do 

uchwały budżetowej na 2013 rok.  

Członkowie Komisji powyższe projekty uchwał zaopiniowali pozytywnie, w 

głosowaniu za 7 radnych na stan obecnych na sali 8, przeciw 0, wstrzymało się 

1. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapoznała członków Komisji 

z projektami uchwał w sprawie: 

- przyjęcia ,,Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2014”. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za 8 radnych na stan obecnych na 

sali 8, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2014 rok. 

 

- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowe 

Miasto nad Pilicą na 2014 rok. 

 

- uchylenia uchwały Nr XXXIII/202/2013 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą z dnia 15 marca 2013 roku w sprawie przejęcia obowiązków odbioru 

odpadów komunalnych od właścicieli na terenie Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że gmina może w drodze uchwały stanowiącej akt 

prawa miejscowego, postanowić o odbieraniu odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady. Taka uchwała została podjęta w dniu 15 marca 2013 roku w celu 

ujednolicenia i zapewnienia szczelności systemu na terenie miasta i gminy. 

Takie rozwiązanie napotkało na wiele trudności, brak jest możliwości 

wystawiania przez gminę faktur potwierdzających dokonanie przez 

przedsiębiorcę opłaty za odbiór odpadów. Nie ma możliwości także zawierania 
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odrębnych umów, co z kolei utrudnia przedsiębiorcom właściwe rozliczanie 

kosztów funkcjonowania firmy. Od 1 kwietnia 2014 roku przedsiębiorcy zostaną 

zobowiązani zawieranie indywidualnych umów z firmą odbierającą odpady  

z terenu naszej gminy.  

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za 8 radnych na stan obecnych na 

sali 8, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

Członkowie Komisji zapoznali się projektem uchwały budżetowej na 2014 rok, 

który przedstawiła pani Burmistrz Barbara Gąsiorowska. 

Wiceprzewodniczący Rady p. Czesław Lewecki odniósł się kwestii obwodnicy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że odbyła się procedura przetargowa. Zadanie 

będzie realizowane.  

Radna Teresa Dudek zapytała o przedmiot sprawy w kwestii pamiątkowego 

samolotu ,,LIM-5”. Pani Burmistrz wyjaśniła, że radny Tomasz Pietrucha na 

poprzedniej sesji Rady deklarował, że wyraża wolę na posadowienie samolotu 

na działce dawnego Klubu Garnizonowego, której jest współwłaścicielem. 

Radny nie złożył pisemnej zgody w przedmiotowej sprawie.  

Posiedzenie komisji zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej p. Ignacy Król 

poinformował, że w dniu 21 listopada 2013 roku odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Gospodarczo – Budżetowej z Komisją Rewizyjną. 

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół ze wspólnego posiedzenia, więc nie 

będzie powielał.  

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej  

p. Stanisław Motyl poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia  

w okresie międzysesyjnym tj. w dniu 19 listopada 2013 roku i 30 października 

2013 roku. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że w dniu 30 października 2013 roku 

komisja według przyjętego porządku posiedzenia, udała się w teren, aby 

dokonać kontroli stanu sanitarnego wokół cmentarzy na terenie miasta i gminy. 

Stan sanitarny wokół cmentarzy nie budził większych zastrzeżeń. Stwierdzono, 

niedociągnięcia przy cmentarzu w Nowym Mieście - wysypisko śmieci od 

strony Pobiednej. W miejscowości Żdżary stwierdzono, nie usunięte śmieci. Nie 

stwierdzono zastrzeżeń do cmentarza w miejscowości Łęgonice.  

 

W dniu 19 listopada 2013 roku komisja zajmowała się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

2013/2014 i przygotowanie oferty na ferie zimowe 2014. Przewodniczący 

Komisji poinformował, że członkowie otrzymali materiały do zapoznania się z 

treścią.  
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2. Zapoznanie się z proponowanymi stawkami podatków na 2014 rok i 

wyrażenie opinii w powyższej sprawie. Członkowie Komisji propozycje stawek 

zaopiniowali pozytywnie. 

3. Zapoznanie się z wnioskiem Zakładu Usług Komunalnych o zatwierdzenie 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą na okres od dnia 1 stycznia 

2014 r. do 31 grudnia 2014 r. Członkowie Komisji proponowane stawki przez p. 

Małgorzatę Bzinkowską zostały pozytywnie. 

4. Zapoznanie się z projektem uchwały budżetowej na 2014 rok. Członkowie 

Komisji otrzymali projekt uchwały do zapoznania się z jego treścią.  

5. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

Członkowie Komisji przedstawione na posiedzeniu projekty uchwał 

zaopiniowali pozytywnie.  

6. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. Przewodniczący Komisji 

poinformował, że w powyższym punkcie Przewodniczący Rady zapoznał z 

pismami, które wpłynęły do Biura Rady tj.: 

- od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Grójcu z dnia 06.11.2013 r. o 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych.  

- informacje o stanie realizacji zadań oświatowych Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą, Publicznej Szkoły Podstawowej w 

Żdżarach oraz Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą.  

- wniosek Klasztoru Braci Mniejszych Kapucynów z dnia 13.11.2013 r. o 

dofinansowanie prac związanych z osuszaniem i zabezpieczeniem fundamentów 

Sanktuarium bł. Honorata Koźmińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- Projekt uchwały budżetowej na 2014 rok, przedłożony w dniu 15.11.2013 r. 

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 25.10.2013r. r. do 22.11.2013 r. 

1. W sobotę 16 listopada 2013 roku w Zwoleniu odbyły się Eliminacje do XIV 

Ogólnopolskiego Festiwalu Pieśni – Piosenki Patriotycznej, Ludowej i Tańca 

Ludowego. Na przesłuchania zgłosiło się ponad 170 wykonawców z 13 

powiatów i 5 województw. Nasz Zespół Pieśni i Tańca Ziemi Nowomiejskiej 

zajął I miejsce. Mimo tak krótkiego funkcjonowania zespołu, zaprezentował 

on bardzo wysoki poziom artystyczny. Gratulujemy i życzymy dalszych 

sukcesów.  

2. W sobotę 26 października 2013 roku Ochotnicza Straż Pożarna w Żdżarach 

otrzymała nowy ciężki samochód ratowniczo-gaśniczego z napędem 4x4, 

którego wartość wynosi 794.880,00 zł Dofinansowany został ze środków: 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie, w formie pożyczki, w kwocie 300 000,00 zł i w formie dotacji, 
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w kwocie 194 880,00 zł; Państwowej Straży Pożarnej, w kwocie 150.000,00 

zł; Gminy w kwocie 150.000,00 zł.  

3. W niedzielę 27 października 2013 roku OSP Żdżary uroczyście przekazała 

swój ciężki sprzęt dla OSP Domaniewice.  

4. W dniu 05 listopada 2013 roku podpisana została umowa w Urzędzie 

Marszałkowskim odnośnie budowy obiektu społeczno – kulturalnego w 

Nowym Mieście nad Pilicą. Gmina otrzymała dofinansowanie w kwocie 

400.000,00 zł.  

5. W dniu 11 listopada 2013 roku miały miejsce uroczystości związane z 

obchodami 95 rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości. Odprawiona 

została uroczysta msza święta w intencji Ojczyzny. Po mszy uczestnicy 

obchodów przeszli na Plac Kościuszki, by pod pomnikiem złożyć wiązanki 

kwiatów.  

6. Zakupiliśmy 20 kompletów strojów ludowych opoczyńskich, (10 kompletów 

damskich i 10 kompletów męskich). Stroje zostały uszyte z oryginalnych 

materiałów i posiadają wzory charakterystyczne dla tego regionu. Koszt 

całkowity projektu wynosi 31.647,65 zł brutto, natomiast kwota 

dofinansowania wynosi 25.000,00 zł.  

7. Czynne są już toalety publiczne, bezpłatne przy ul. 11 Listopada (targowisko 

miejskie). Toalety czynne od poniedziałku do piątku w godzinach 8.00 – 

16.00 oraz w sobotę w godzinach 8.00 – 13.00.  

8. Trwają zebrania na temat gospodarki odpadami komunalnymi na terenie 

naszej gminy mające na celu wypracowanie wspólnego stanowiska odnośnie 

zasad odbioru śmieci.  

9. W sobotę 16 listopada 2013 roku w Grójeckim Ośrodku Kultury odbyło się II 

Forum Gospodarcze Powiatu Grójeckiego z udziałem Marszałka 

Województwa Mazowieckiego Adama Struzika. Organizatorami Forum byli: 

Mirosław Maliszewski – Poseł na Sejm RP, Leszek Przybytniak – Radny 

Województwa Mazowieckiego, Marian Górski – starosta powiatu 

grójeckiego oraz Jacek Pruszkowski – Członek Zarządu Mazowieckiej Izby 

Rolniczej. Na spotkanie przybyli licznie samorządowcy i przedstawiciele 

różnych środowisk społecznych Ziemi Grójeckiej. Podczas spotkania 

poruszono wiele ważnych kwestii, m.in. debatowano na temat rozwoju 

Polski, Mazowsza a w szczególności Powiatu Grójeckiego. Omawiano 

aktualną sytuację polityczną i gospodarczą w Polsce oraz tematy rolnictwa i 

obszarów wiejskich w nowej perspektywie finansowej Unii Europejskiej.  

10. W dniu 17 listopada 2013 roku obyło się III Spotkanie Rolnicze w Kaszowie 

(gmina Stara Błotnica, powiat białobrzeski), zorganizowane przez 

Mazowiecki Zarząd Izb Rolniczych. W konsultacjach uczestniczyli 

przedstawiciele samorządów, administracji rządowej oraz instytucji i 

organizacji związanych z rolnictwem. Spotkanie Rolnicze odbyło się z 

udziałem Jarosława Kalinowskiego Posła do Parlamentu Europejskiego.  
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11. W dniu 16 listopada 2013 roku Siostry ze Zgromadzenia Córek Maryi 

Niepokalanej obchodziły zaszczytny Jubileusz: 120 rocznicę przybycia Sióstr 

Niepokalanek do Nowego Miasta nad Pilicą. Uroczystości rozpoczęły się 

nabożeństwem dziękczynnym za 120 lat posługi sióstr niepokalanek w 

naszym mieście.  

12. Zapraszamy wszystkie dzieci na Mikołajki w dniu 6 grudnia 2013 roku na 

pl. O. H. Koźmińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Radny Tomasz Pietrucha odniósł się w kwestii samolotu ,,LIM – 5” 

usytuowanego na Placu Armii Krajowej. Następnie odczytał wniosek, który 

został złożony na sesji Rady Miejskiej w dniu 30 listopada 2012 roku. Radny 

stwierdził, że nadal podtrzymuje swoją propozycję lokalizacji samolotu na 

działce po byłym klubie wojskowym, którym jest współwłaścicielem. Nie widzi 

potrzeby przedkładania pisemnej zgody na posadowienie samolotu.  

Pani Burmistrz przypomniała, że prosiła radnego pana Pietruchę do złożenia 

przez wszystkich właścicieli pisemnej zgody, że wyrażają wolę na posadowienie 

samolotu na części działki na terenie po dawnym klubie wojskowym. Pisemna 

zgoda nie została złożona przez współwłaścicieli działki na posadowienie 

samolotu. W związku z powyższym gmina nie jest właścicielem części działki i 

nie może inwestować na terenie prywatnym. Jeśli będzie akceptacja 

współwłaścicieli działki, gmina zobowiązana jest ponosić koszty renowacji. 

Następnie pani Burmistrz przekazała, że w wyniku negocjacji z Agencją Mienia 

Wojskowego, zostały podjęte działania, zmierzające do zakupu działki o 

powierzchni 2,70 ha na terenie dawnej jednostki wojskowej położonej przy ul. 

Tomaszowskiej. Nieruchomość byłaby z przeznaczeniem na posadowienie 

samolotu ,,LIM-5”, lądowiskiem dla Pogotowia Ratowniczego, 

zagospodarowaniem stadionu dla młodzieży. W przedmiotowej sprawie zostaną 

przeprowadzone konsultacje społeczne, aby zapoznać się z opinią mieszkańców.  

Radny Tomasz Pietrucha wyraził zadowolenie z podjęcia decyzji o lokalizacji 

posadowienia pamiątkowego samolotu.  

Pani Burmistrz powiedziała, że podjęta uchwała na jednej z poprzednich sesji w 

sprawie zmiany lokalizacji samolotu ,,LIM-5” jest uchwałą obowiązującą, 

dlatego tez można go posadowić na innym terenie. W sprawie wyżej 

wspomnianej działki rozpocznie negocjacje z Agencją Mienia Wojskowego. W 

związku z tym są możliwości podjęcia decyzji niekoniecznie o sprzedaży 

samolotu, ale o możliwości zmiany lokalizacji posadowienia samolotu.  

 

PKT 5 

Głos zabrał pan Tomasz Wawrzyniak – Przedstawiciel Placówki Terenowej 

KRUS w Grójcu. Poinformował na temat ubezpieczenia społecznego rolników o 

sposobie finansowania składek zdrowotnych w gospodarstwach rolnych i zasad 

ochrony życia i zdrowia w gospodarstwie rolnym oraz postępowania w razie 

wypadku. Ponadto przedstawił informacje podstawowe ustawowe zadania 
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realizowane przez KRUS, ubezpieczenia obowiązkowe z mocy ustawy i 

ubezpieczenia dobrowolne na wniosek, zasady bezpiecznej pracy w 

gospodarstwie, zachowanie prozdrowotne, profilaktyka medyczna i rehabilitacja 

leczenia rolników. Przedstawiciel Placówki prosił sołtysów o umieszczenie 

przekazanych informacji na tablicach ogłoszeń. Zebrani pytali o zasady 

świadczeń emerytalnych. Następnie pan Wawrzyniak w imieniu swoim i 

placówki terenowej podziękował pani Burmistrz za znakomicie układającą się 

współpracę z tutejszym Urzędem. 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił pisma, które wpłynęły do Biura 

Rady: 

- z dnia 29.10.2013 r. wniosek Zakładu Usług Komunalnych o zatwierdzenie 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą na okres od dnia 1 stycznia 

2014 r. do 31 grudnia 2014 r. 

- z dnia 30.10.2013 r. od pana Mariana Dziedzica dotyczące wydania 

dokumentów i nagrań. 

- z dnia 04.11.2013 r. odpowiedź na pismo pana Mariana Dziedzica z 

dn.30.10.2013 r. dot. wydania uchwał Rady Miejskiej oraz nagrań z sesji Rady 

Miejskiej. 

- z dnia 06.11.2013 r. od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Grójcu informacja o 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych.  

- z dnia 11.2013 r. sprawozdania z realizacji zadań oświatowych Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą, Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Żdżarach oraz Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad 

Pilicą.  

- z dnia 13.11.2013 r. wniosek Klasztoru Braci Mniejszych Kapucynów o 

dofinansowanie prac związanych z osuszaniem i zabezpieczeniem fundamentów 

Sanktuarium bł. Honorata Koźmińskiego w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- z dnia 21.11.2013 r. wniosek Zarządów Wspólnot Mieszkaniowych z terenu 

Osiedla Nr 3 w sprawie odpadów komunalnych.  

- Projekt uchwały budżetowej na 2014 rok, przedłożony w dniu 15.11.2013 r. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady. 

 

PKT 6a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.  

Pani Skarbnik poinformowała, że planowane dochody budżetu gminy na 2013 

rok zwiększa się o kwotę 29 305,00zł. Planowane wydatki budżetu gminy na 

2013 rok zmniejsza się o kwotę 223 242,00 zł. Ustala się dochody budżetu 

gminy na 2013 rok w łącznej kwocie 23 117 789,85 zł. Zmianie ulega Tabela Nr 
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1 do uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. 

Ustala się wydatki budżetu gminy na 2013 rok w łącznej kwocie 24 277 789,85 

zł. Zmianie ulega Tabela Nr 2 do uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem 

nr 1 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej 

na 2013 rok ,,Plan wydatków na zadania inwestycyjne w 2013 roku”. Ustala się 

deficyt w wysokości 1 160 000 zł.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/248/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2013-2018. Pani Skarbnik poinformowała, że w 

projektu wprowadza się zmiany polegające na dostosowaniu prognozy do 

uchwały budżetowej na 2013 rok.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/249/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6c 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2014 rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/250/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6d 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru 

podatku leśnego na 2014 rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/251/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6e 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2014 rok. 



 11 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/252/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6f 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 2014 rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/253/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6g 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2014 rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/254/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6h 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych na 2014 

rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/255/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6i 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia opłaty od posiadania psów. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/256/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6j 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
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Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/257/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady. 

 

PKT 6k 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia ,,Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014”. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/258/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6l 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą 

na 2014 rok. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/259/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6ł 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2014 rok.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 11 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/260/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.  

Radny Dariusz Dziurowicz zapytał ilu mamy podopiecznych objętych 

programem antyalkoholowym i zapobiegania narkomanii. Pani Dorota Gala 

powiedziała, że nie można jednoznacznie określić ilość osób objętych 

programem antyalkoholowym, wynika to m. in. od podejmowanych prac 

sezonowych. Podczas zbioru owoców podopiecznych jest dużo mniej. 

Natomiast problem narkomanii występuje w szkołach. Z pomocy psychologa w 

roku ubiegłym i bieżącym korzystała jedna osoba. 
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PKT 6m 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIII/202/2013 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 15 marca 2013 roku w sprawie przejęcia 

obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli na terenie Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 10 

radnych, na stan obecnych 10 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwalono uchwałę Nr XLIII/261/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 8 

Radny p. Dariusz Dziurowicz w imieniu mieszkańców wnioskował o 

uporządkowanie terenu na Osiedlu Nr 3 wokół bloku Nr 77 oraz prośba 

mieszkańców jako interwencja o infrastrukturę drogową na osiedlu sady. 

Następnie głos zabrał przewodniczący Osiedla Nr 2 p. Marek Lewecki, który 

odniósł się do lokalizacji samolotu ,,LIM-5”. Przewodniczący Rady Osiedla  

Nr 2 podziękował pani Burmistrz za podjęcie decyzji niekoniecznie sprzedaży 

samolotu, ale możliwości zmiany lokalizacji posadowienia samolotu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu swoim i Radnych Rady Miejskiej 

złożył życzenia imieninowe dla pani burmistrz do życzeń dołączyli się sołtysi, 

Przewodniczący Rad Osiedlowych i mieszkańcy obecni na sali.  

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

Protokółowała      Przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas      Zbigniew Kacprzyk 

 

 


